
 UCHWAŁA Nr XXII/171/13
 RADY GMINY I MIASTA IZBICA KUJAWSKA

z dnia 28 lutego 2013 roku

w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  działalności  komisji  Inwestycyjno  –  Technicznej  i 
Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym – 
(tekst jednolity Dz. U. z 2001 r Nr 142, poz. 1591 z późn . zm.) oraz § 75 ust. 1 Uchwały 
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska z dnia 30 grudnia 2002 roku w sprawie przyjęcia 
jednolitego tekstu Statutu Gminy i Miasta Izbicy Kujawskiej (tekst jednolity Dz. Urz. z 2003 
r., Nr 21, poz.430 z późn. zm)

Rada Gminy i Miasta
uchwala co następuje:

§  1.  Przyjąć  sprawozdanie  z  działalności  komisji  Inwestycyjno  –  Technicznej  i  Rozwoju 
Gospodarczego Rady Gminy i Miasta za 2012 rok jak w załączniku do niniejszej uchwały.

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń 
Urzędu Gminy i Miasta.

Z-CA PRZEWODNICZĄCEGO RADY

Stanisław Kropidłowski



Załącznik do Uchwały Nr XXII/171/13
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska 
z dnia 28 lutego 2013 roku  

Sprawozdanie z działalności Komisji Inwestycyjno – Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego  Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska w 2012 roku

Komisji Inwestycyjno – Technicznej i Rozwoju Gospodarczego w 2012 roku pracowała w 
oparciu o przyjęty plan pracy Uchwałą Nr XIII/96/12 z dnia 29 marca 2012 roku i uchwałę w 
sprawie ustalenia przedmiotu działania komisji.

Komisja odbyła 9 posiedzeń.

W pracach komisji uczestniczyli wszyscy członkowie potwierdzając swój udział podpisem na 
liście obecności. 
Każdorazowa nieobecność została usprawiedliwiona.

Tematem posiedzeń było:
1. Ustalenie planu pracy komisji na 2012 rok.
2. Sprawozdanie z działalności komisji za 2011 rok.
3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy i Miasta w Izbicy Kujawskiej za 2011 rok.

Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011 rok zostało przyjęte jednogłośnie.
4. Kontrola miejskiej oczyszczalni ścieków w Izbicy Kujawskiej.

Po przeprowadzonej kontroli komisja zgodnie głosowała za tym, aby przed podjęciem 
decyzji,  jakiego  typu  oczyszczalnię  wybrać  jechać  na  oczyszczalnię  o  podobnej 
budowie w stosunku do koncepcji.

5. Kontrola fontanny i przystanku autobusowego.
Po  kontroli  komisja  jednogłośnie  przyjęła  wniosek  o  zabezpieczenie  środków  na 
zakup pompy, trzech elektrozaworów oraz dyszy środkowej do fontanny.

6. Rozpatrzenie  koncepcji  technicznej  budowy  oczyszczalni  ścieków  w  Izbicy 
Kujawskiej

7. Rozpatrzenie  i  złożenie  wniosku  dotyczącego  remontu  kapitalnego  Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w Izbicy Kujawskiej.
Komisja  złożyła  wniosek  o  przystąpienie  do  realizacji  termomodernizacji  Szkoły 
podstawowej  w Izbicy  Kujawskiej  wraz  z  łącznikami  i  salą  gimnastyczną  w roku 
2013.

8. Rozpatrzenie koncepcji budowy oczyszczalni ścieków w Izbicy Kujawskiej.
9. Rozpatrzenie koncepcji budowy i kosztów oczyszczalni ścieków w Izbicy Kujawskiej.
10. Dyskusja  dotycząca  planowanych przedsięwzięć  do Lokalnego Programu Rozwoju 

gminy Izbica Kujawska na lata 2014-2020.
11. Dyskusja na temat koncepcji budowy oczyszczalni ścieków w Izbicy Kujawskiej – 

spotkanie z projektantem z biura projektowego „HYDROTERM Zygmunt Biernacki” 
z Bydgoszczy.

12. Rozpatrzenie projektu budżetu na 2013 rok.
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  budżetu gminy i  miasta na 
2013 rok z naniesieniem poprawki polegającej na wprowadzeniu do projektu budżetu 
na  2013  rok  inwestycji  polegającej  na  zagospodarowaniu  terenu  przy  pomoście  i 
tarasie widokowym w miejscowości Długie.

Komisja wydała opinie na temat projektów uchwał:



13. w sprawie opłat za odbiór odpadów komunalnych, nieczystości płynnych i stałych.
14. w sprawie regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie Gminy i  Miasta 

Izbica Kujawska.
15. w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.
16. w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty.
17. w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi.
18. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych 
odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

19. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
20. w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  określonej  w  art.6  ust.2  ustawy  z  dnia  15 

listopada 1984 roku o podatku rolnym, jako podstawę obliczenia podatku rolnego na 
terenie gminy.

21. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
22. w sprawie regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie Gminy i  Miasta 

Izbica Kujawska,
23. w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,
24. w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty,
25. w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi,
26. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych 
odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Komisja przyjęła wnioski dotyczące:

Na posiedzeniu w dniu 16 marca komisja przyjęła wniosek o likwidację garbu poprzecznego 
na ulicy Augustowskiej pomiędzy torami a skrzyżowaniem Koło- Sompolno.

Na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia w związku z odpowiedzią otrzymaną na wniosek z dnia 
16 marca 2012 roku komisja zwróciła się o udzielenie informacji, czym Burmistrz uzasadnia i 
co  stoi  na  przeszkodzie  usunięcia  garbu  poprzecznego na  ulicy  Augustowskiej  pomiędzy 
torami a skrzyżowaniem Koło- Sompolno.

  
Na posiedzeniu w dniu 12 września:

• Opracowanie nowej koncepcji zagospodarowania oczyszczalni ścieków, ze zmianą 
technologii oczyszczania i wykorzystaniem maksymalnym istniejących budowli i 
obiektów.

• Prześwietlenie kamerą kanałów sanitarnych w miejscach newralgicznych wskazanych 
przez Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągów.



Na posiedzeniu w dniu 1 października:
• Pozostawić  koncepcję  zagospodarowania  terenu  oczyszczalni  ścieków,  która  jest 

opracowana z uwzględnieniem poprawek przedstawionych przez przewodniczącego 
komisji Eugeniusza Kałużnego.

Na posiedzeniu w dniu 11 października:
• Opracowanie nowej  koncepcji  oczyszczalni  ścieków biorącej  pod uwagę  istniejące 

budowle i obiekty.

Na posiedzeniu w dniu 13 grudnia:
• Przyłączenie się do protestu poprzez poparcie dla uchwały Rady Miasta Inowrocław w 

sprawie  skierowania  do  Trybunału  Konstytucyjnego  wniosku  o  stwierdzenie 
niezgodności z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej przepisów ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach.

• Zlecenie Zakładowi Gospodarki Komunalnej i Wodociągów wykonanie przyłącza w 
trybie natychmiastowym Pani Janinie Wrzesińskiej zamieszkałej w Błennie.

• Wystąpienie  do  Komendanta  Wojewódzkiego  o  przedstawienie  ilości  wypadków 
śmiertelnych oraz nieśmiertelnych w obrębie skrzyżowania przy wyjeździe na Koło – 
Sompolno oraz po uzyskaniu informacji ponowne wystąpienie z wnioskiem o budowę 
ronda na tym skrzyżowaniu.

• Oznakowanie  skrzyżowania  przy  wyjeździe  z  parkingu  obok  placu  zabaw(starego 
kina).

• Zamontowanie  lustra  na  słupie  na  skrzyżowaniu  ulicy  Narutowicza  z  ulicą  11 
Listopada naprzeciw wyjazdu z ul. 11 Listopada w celu poprawienia bezpieczeństwa.

• Założenie  lampy  na  ulicy  Augustowskiej  przy  Młynie  oraz  na  skrzyżowaniu  przy 
wyjeździe na Koło-Sompolno.

• W  związku  z  wypadkami  na  drodze  wojewódzkiej  w  kierunku  Błennej  komisja 
wnioskuje o usunięcie wszystkich drzew w pasie drogowym a jeżeli to niemożliwe 
usunięcie kilku drzew w miejscach najbardziej niebezpiecznych – na zakrętach, w celu 
poprawy bezpieczeństwa na drodze.

Z odpowiedziami udzielonymi na powyższe wnioski członkowie komisji byli zapoznawani na 
następnych posiedzeniach.

Z-CA PRZEWODNICZĄCEGO RADY

Stanisław Kropidłowski

  




